



Närvarande:

Elinore Sellén, Urban Larsson, Susanne Jonsson, Annsofi Wikström, Karina Nilsson, samt Jan Olov Nyman. Martin Hedberg ej närvarande.

Övriga: Erik Nordengren, Urban Jonsson, Barbro Tägtström

§ 1 Mötets öppnande

Elinore förklarar styrelsemötet öppnat.

§ 2 Godkännande av dagordning

Vi beslutar att godkänna dagordningen.

§ 3 Föregående mötesprotokoll

Protokoll nr 7, 2020-08-30, styrelsemöte.

Vi beslutar att godkänna protokollet och lägga det till handlingarna.

§ 4 Kvarstående/Pågående arbeten

-

§ 5 Ekonomi

Susanne redovisar de aktuella siffrorna. Vi diskuterar möjligheten att lägga in medlemsavgifterna till klubbarna i LOTS. Tillståndsavgifterna går via LOTS. Avgiften till SBF kommer också via LOTS. PayEx tar ut en liten avgift men det är värt att prova att göra detta via LOTS. Susanne får i uppgift att kolla att det fungerar att skicka via LOTS.

Vi ligger ganska lågt i våra tillståndsavgifter. Frågan är om vi ska höja våra avgifter. Urban Jonsson är med och informerar i frågan. Beslutar att vi inte höjer några avgifter för 2021.

§ 6 Inkommande post/skrivelser

-

§ 7 Rapporter och uppkomna frågor

a) Ungdomsgruppen:

Har inte hört något. Elinore är inbjuden till Ludvika för att höra om deras verksamhet.

b) Rapporter från SGA och övriga rådgivare:

- Elinore har pratat med Ann-Marie Bergström, hon är kvar som SGA till årsmötet.

- **Rapport från Folkrace:** Folkrace i distriktet har rullat igång, det fungerar bra med publikfria tävlingar. Vi beslutar att Conny Leino får bli domare i folkrace. AB/tävlingsledningsutbildning i mars. Det blir nya tävlingsregler efter årsskiftet.

- Urban informerar om att det är 58 tävlingar sökta för 2021. En del krocklösning måste göras.

Klart med tillstånden för rallytävlingarna i vinter.

- Skademässigt så har det varit ett lugnt år. Urban som säkerhetsrådgivare har inte fått in några rapporter. I Sandviken i lördags inträffade en incident. Olycksrapport gjord.

c) Utandningsprov tävlingar:

Avvaktar hur det blir med tävlingar. Det finns apparater att låna för klubbarna.

d) DOG-gruppen:

Hade möte nu i veckan, uppsamling efter årsmötet. Fick information om konstitueringen av styrelsen. Urban Wahlberg och Karin Leandersson blev viceordförande. Diskussion om de ledamöter som sitter kvar trots att de ej fått ansvarsfrihet. Fortfarande sviktande förtroende för styrelsen. Diskussion om hur ekonomi för 2019 sett ut.

Det blir DOG möte vart 6e vecka.

e) Bilsportsgalan NNBF:

Kalla till SGA möte. Möte via Teams i början av november. Karina skickar ut ett mail till SGA.

f) Information till klubbarna:

Om vi får till det här med LOTS så går vi ut med info om det.

g) Rapport från förbundsmötet

Elinore, Urban, Susanne och Karina var dit. Heta diskussioner om USA-resan. Vi fick information att en fristående revisor hade gått igenom detta. Det tog 3 månader för denna revisor att gå igenom allt. Kostnaderna för de anhöriga ska nu vara reglerade och betalda.

Styrelsen fick inte ansvarsfrihet. 3 st nya ledamöter valdes in samt en ny ordförande.

Det är 3 st kvar från gamla styrelsen. Nästa förbundsmöte i april 2021.

§ 8 Miljö

Väntar på anmälningar. Ska vi ha utbildning trots Covid19? Miljöcertifiering behöver göras av flera klubbar. Nya blanketter finns på hemsidan. Vi fortsätter enligt plan.

§ 9 Utbildningar

Det finns en plan för centrala utbildningar i förbundet.

§ 10 Övriga frågor

Vi behöver få in flera domare. Hur ska vi göra för att locka?

§ 11 Nästa möte

Nästa möte blir den 25/10, kl 14.00 i Hedemora.

§ 12 Mötets avslutande

Elinore tackar för mötet.



Elinore Selldén
Ordförande



Karina Nilsson
Sekreterare